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Beste leden van de raad,  

 

Hierbij informeren wij u over ons voornemen om de haalbaarheid van samenvoeging van 2 of 

meer tennisaccommodaties te bespreken. 

 

Uitwerking voornemen uit Sportvisie 

In de, in april 2023, door u vastgestelde Sportvisie is vastgesteld dat het aantal beschikbare 

tennisbanen in onze gemeente de feitelijke behoefte ruimschoots (met zeker 25%) 

overschrijdt. In de visie hebben we aangekondigd met de tennisverenigingen hierover in 

gesprek te gaan en daarbij ook de ontwikkelingen van de snel groeiende padelsport als 

onderdeel van de KNLTB (landelijke tennisbond) mee te nemen. 

 

Aanwezige tennisbanen en baanbehoefte (bron: Sportvisie Gennep, p. 11) 

Tennisvereniging Aantal 
leden  
sep2022 

aanta
l  
banen 

spelers
/ 
baan 

baan 
bezetti
ng 

Baanbehoefte 
bij 90 
spelers/baan 

Baanbehoefte 
bij 70 
spelers/baan 

LTC de Heikamp 
(Heijen) 

103 4 25,75 zwak 1,1=1 1,5=2 

TV Gennep 227 4 56,75 matig 2,5=3 3,2=3 
TOV (Ottersum) 159 4 39,75 zwak 1,8=2 2,3=3 
TV de Milsbeek 162 4 40,5 zwak 1,8=2 2,3=3 
Totaal 651 16 38,3   8 11 

  

Nu vervangen van banen is contraproductief aan gewenste ontwikkeling 

Een eerste gesprek hierover heeft nog niet geleid tot concrete stappen vanuit de verenigingen 

zelf. Wel hebben meerdere tennisverenigingen aangegeven zich voor te kunnen stellen dat er 

stappen vanuit de gemeente gezet worden om samenwerking te stimuleren. De Sportraad is 

hier ook over geïnformeerd. 

Het verzoek van één van de 4 verenigingen om haar 4 kunstgrasbanen conform het daarvoor 

bedoelde Meerjarenonderhoudsplan (MJOP) te mogen vervangen, is voor uw college 

aanleiding om een nieuwe poging te wagen tot vergaande samenwerking tussen onze 

tennisverenigingen te komen. 
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Ook financiële situatie noopt tot zorgvuldigheid 

De in de Sportvisie geschetste ontwikkeling is daarbij niet de enige aanleiding. Het vooruitzicht 

van forse bezuinigingen op de meerjarenbegroting is een tweede reden om kritisch om te gaan 

met publiek geld. Investeringen in het groot onderhoud van tennisaccommodaties worden in 

Gennep namelijk voor 40% door de gemeente betaald.  

 

We willen gesprekken voeren over mogelijke samenvoeging 

Onlangs hebben we de 4 tennisverenigingen laten weten dat investeringen die een 

middellange tot lange 'terugverdientijd' kennen, zoveel als mogelijk voorlopig 'on hold' gezet 

worden. En daarbij hebben we aangekondigd dat wij uw raad door middel van deze brief 

informeren dat wij onder deskundige begeleiding nieuwe gesprekken gaan voeren over de 

haalbaarheid van samenvoeging van tennisparken. De Sportraad zullen wij hier ook bij 

betrekken. Wij willen deze gesprekken dit najaar voeren en zullen de conclusies hiervan zo 

spoedig mogelijk met u delen. 

 

 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Gennep, 

 

De secretaris, 
 
 
 
Bart Teunissen 

De burgemeester, 
 
 
 
Hans Teunissen 

 


